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Dalyvauja 5 atstovai.  

Darbotvarkė: 

1. Dėl veiklos plano ir metinės ataskaitos; 

2. Dėl pirmakursių krikštynų ir jų viešinimo; 

3. Dėl prezidentės kadencijos planų; 

4. Dėl barakuose kylančių problemų; 

5. Dėl rudens mokymų; 

 

1. SVARSTYTA. Veiklos planas ir metinė ataskaita. 

Pranešėjas – Liana Hovhannisyan. 

Pasidomėta, kokie yra fakultetų pirmininkų norai ir siekiai kadencijai, taip pat pranešta, kad 

reikės pildyti mėnesio veiklos planus, kur reikės nurodyti visas fakulteto daromas veiklas ir 

atsakingus žmones, buvo pasiūlyta planus daryti kadencijai (iki birželio mėnesio), o ne 

visiems metams. Taip pat reikės pildyti metines ataskaitas, kurias reikės pristatyti per 

konferencijas.   

NUTARTA. Pranešta apie veiklos planus ir metines ataskaitas.  

2. SVARSTYTA. Pirmakursių krikštynos ir jų viešinimas. 

Pranešėjas – Liana Hovhannisyan. 



Pranešta, kad pirmakursių krikštynos vyks lapkričio 14d. 22h ,,CHAOS“ naktiniame klube 

(Gedimino pr. 2A). Fakultetų pirmininkų paprašyta, kad ragintų žmones dalyvauti, taip pat 

priminta, kad pasidalintų su seniūnais visa informacija, kurie ją perduos savo studijų grupėms. 

NUTARTA. Aptarėme krikštynų klausimą su visais susirinkime dalyvaujančiais 

pirmininkais. 

3. SVARSTYTA. Prezidentės planai kadencijai. 

Pranešėjas – Liana Hovhannisyan. 

Prezidentė pristatė savo planus, daugiausia dėmesio kol kas nori skirti komunikacijai su visais 

fakultetais. Prezidentė pabrėžia, kad dar yra fakultetų, kurie neturi išsirinkę savo studentų 

atstovybės, todėl ji nežino kaip su jais komunikuoti, tačiau per įvairius šaltinius bandys tai 

padaryti.  

NUTARTA. Aptarėme prezidentės planus ateinančiai kadencijai. 

4. SVARSTYTA. Barakuose kylančios problemos. 

Pranešėjas – Liana Hovhannisyan. 

Buvo iškelta problema, kad studentai nuolat skundžiasi, jog barakuose dingsta karštas vanduo, 

nešildomi kambariai ir patys studentai nežino kur reikia kreiptis iškilus tokioms problemoms. 

Prezidentė pabrėžė, kad barakuose kylančios problemos nedings ir visuomet bus, todėl tam, 

kad jas spręsti, reikia susiburti atskirų fakultetų studentams bei studentų atsovybėmis ir 

kalbėtis su barako vadovu/prižiūrėtoju.   

NUTARTA. Prezidentė giliau pasidomės tomis problemomis ir praneš veiksmų eigą per kitą 

tarybos susirinkimą.  

5. SVARSTYTA. Rudens mokymai. 

Pranešėjas – Liana Hovhannisyan. 

Prezidentė pranešė, kad vyks rudens mokymai visų fakultetų studentų atsovybių nariams 

(vieta dar neaiški), taip pat pranešė, kad mokymus organizuoja žmogiškųjų išteklių 

koordinatoriai (ŽIK), todėl daugiau informacijos reikės laukti iš jų.  

NUTARTA. Aptarti rudens mokymai.  
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